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Reference is made to the announcement of Dream International Limited (the “Company”) dated 
22 March 2024 in relation to the annual results of the Company and its subsidiaries for the year 
ended 31 December 2023 (the “Annual Results Announcement”). Unless otherwise defined, 
capitalised terms used in this announcement shall have the same meanings as those defined in the 
Annual Results Announcement.

The Company wishes to clarify that, due to clerical error in Chinese version of the Annual Results 
Announcement, “Plastic figures” and “Plush stuffed toys” in the note 3(c) to the consolidated 
financial statements on the page 10 of the Annual Results Announcement should be switched as 
follows (with the corrections underlined):

分部業績、資產及負債

本集團最高層行政管理人員於截至二零二三年及二零二二年十二月三十一日止年度就資
源分配及評估分部表現而獲提供有關本集團可呈報分部的資料載列如下。

毛絨玩具 塑膠手板模型 防水布罩 注塑產品 總計

二零二三年 二零二二年 二零二三年 二零二二年 二零二三年 二零二二年 二零二三年 二零二二年 二零二三年 二零二二年
千港元 千港元 千港元 千港元 千港元 千港元 千港元 千港元 千港元 千港元

來自對外客戶的收入 2,737,208 2,287,828 1,927,946 3,232,899 393,135 485,879 294,184 246,268 5,352,473 6,252,874
分部間收入 2,576 29,865 5,761 7,223 2 – 117,568 185,938 125,907 223,026

可呈報分部收入 2,739,784 2,317,693 1,933,707 3,240,122 393,137 485,879 411,752 432,206 5,478,380 6,475,900

可呈報分部溢利（經調整扣除 
利息、稅項、折舊及攤銷前 
盈利） 805,207 526,705 276,437 463,788 38,065 41,246 75,729 33,042 1,195,438 1,064,781
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毛絨玩具 塑膠手板模型 防水布罩 注塑產品 總計

二零二三年 二零二二年 二零二三年 二零二二年 二零二三年 二零二二年 二零二三年 二零二二年 二零二三年 二零二二年
千港元 千港元 千港元 千港元 千港元 千港元 千港元 千港元 千港元 千港元

銀行利息收入 25,590 9,981 2,790 2,811 10,002 2,513 355 4,208 38,737 19,513
利息開支 (3,130) (4,092) (2,436) (1,099) (4,301) (3,549) (414) (386) (10,281) (9,126)
年度折舊及攤銷 (79,976) (82,012) (59,858) (69,813) (11,160) (14,856) (20,853) (19,624) (171,847) (186,305)

可呈報分部資產 1,992,398 1,797,515 1,018,200 1,480,963 279,948 291,523 219,575 170,385 3,510,121 3,740,386

年度非流動分部資產添置 24,806 52,133 28,748 99,879 9,833 4,599 15,445 6,007 78,832 162,618

可呈報分部負債 295,193 426,558 338,022 429,087 22,218 69,102 292,502 297,418 947,935 1,222,165

The Board confirms that the above clarification does not affect other information contained in the 
Annual Results Announcement. Save as disclosed above, all information contained in the Annual 
Results Announcement remains unchanged.
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